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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:756 Byggstart för Norrbotniabanan

Bygget av Norrbotniabanan mellan Umeå och Dåva pågår för närvarande, och 
nästa planerade delsträcka är mellan Dåva och Skellefteå. Trots att 
järnvägsplanerna för denna sträcka har vunnit laga kraft har regeringen ännu 
inte fattat beslut om byggstart. Denna osäkerhet skapar stor oro hos kommuner, 
regioner och näringsliv i norra Sverige, särskilt med tanke på den pågående 
gröna industriomställningen, där en modern och pålitlig infrastruktur är en 
förutsättning.

Statsrådet har tidigare betonat Norrbotniabanans betydelse för arbetspendling 
och godstrafik i regionen. Trots detta kvarstår oklarheter kring tidsplanen för 
projektets fortsättning, och bristen på engagemang från regeringen förefaller 
påfallande.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

När avser regeringen att fatta beslut om byggstart för sträckan Dåva–Skellefteå, 
och hur säkerställer regeringen att Norrbotniabanan färdigställs i sin helhet 
enligt plan? 

………………………………………

Fredrik Stenberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-04
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


